

美国公民中英文名字为同一人认证

**Certification of Identity for U.S. Citizen with Identical Chinese and English Names**

本人, \_\_\_\_\_英文名字\_\_\_\_\_ (中文名字: \_\_\_\_\_), 出生于\_\_\_\_年\_\_\_\_月\_\_\_\_日美国公民, 特此认证:

I, \_\_\_\_\_Chinese Name: [Your Chinese Name]), born on\_\_\_\_\_, am a U.S. citizen, and hereby certify:

1. 中文名字和英文名字为同一人的两种名称, 且本人为其合法持有人。

My Chinese name and English name refer to the same person, and I am the legal holder of both names.

2. 我的英文名字\_\_\_\_\_在美国护照、身份证和其他法律文件中被使用, 并且与我本人的中文名字\_\_\_\_\_对应。

My English name \_\_\_\_\_ is used in my U.S. passport, identification documents, and other legal records, and it corresponds to my Chinese name\_\_\_\_\_.

3. 在日常生活和法律事务中, 我习惯使用英文名字\_\_\_\_\_和中文名字\_\_\_\_\_。

In both daily life and legal matters, I am accustomed to using both my English name \_\_\_\_\_ and my Chinese name\_\_\_\_\_.

4. 上述声明和认证是真实、完整、合法的, 没有受到任何欺骗、胁迫或其他不正当手段的影响。

The above statements and certifications are true, complete, and legal, and they have not been influenced by any deception, coercion, or improper means.

特此认证, 本证明书以我的签名为准。

I hereby certify, and this certification is based on my signature.

认证人签名: \_\_\_\_\_

Signature of Certifying Individual: \_\_\_\_\_

日期: \_\_\_\_\_

Date: \_\_\_\_\_

请确保在进行认证前, 仔细核对所有信息的准确性。如有必要, 建议咨询相关的美国公证机构或律师以获取帮助和法律建议。

Please ensure the accuracy of all information before proceeding with the certification. If necessary, it is recommended to consult with relevant U.S. notary authorities or legal professionals for assistance and legal advice.

